
EFR197-AZURE-6COM

EFR197-PLUM-6COM

EFR197-SAGE-6COM

EFR197-RGWHITE-6COM

EFR197-BLACK-6COM



Installation Checklist
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12) It is strongly recommended that the unit not be used with a power outlet that 
     is equipped with GFCI protection.



1. Built-in freezer

2. Drip tray

3. Removable shelf

4. Temperature control knob

(Turn to right to raise; turn to left to lower)

5. Defrost button

6. Door seal (gasket)

7. Bottle rack







How to install refrigerator door handles

1. Align the handle base with the
screw holes on the door.

2. Fix the handle base with four
screws. 

3. Fasten the handle cover to 
the handle base.

4. Over.
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EFR197-AZURE-6COM
EFR197-PLUM-6COM
EFR197-SAGE-6COM

EFR197-RGWHITE-6COM
EFR197-BLACK-6COM

CAPACITY OF FRIDGE IN CU FT AND INTERIOR 
SIZE (IN.) (WxHxD) 1.6 / 15x16x13 (INTERIOR)

0.8

40

65

33.1

18.82x18.31x22.36

28.7

DB OF NOISE EMITTED WHEN COMPRESSOR IS RUNING

WATTAGE CONSUMED WHEN  COMPRESSOR IS RUNNING(W)

IN BOX WEIGHT(LBS)

OUT BOX WEIGHT(LBS)

BOX DIMENSIONS(IN.)

AMPS REQUIRED WHEN COMPRSSOR IS RUNNING(A) 

POWER CORD LENGHT (IN.) 70

YES

R600a

BPA FREE (YES/NO)

REFRIGERANT TYPE



5.
28
in



To make a warranty claim, please email support2@curtiscs.com or call 
1-800-968-9853.

1 Year Warranty

This product is warranted to be free from defects in material and workmanship for a 
period of one (1) year from the date of original delivery to the consumer. During this 
period, your exclusive remedy is repair or replacement of this product or component 
found to be defective, at our option; however, you are responsible for all costs associ-
ated with returning the product to us. If the product or component is no longer 
available, we will replace with a similar one of equal or greater value. Prior to a 
replacement being sent, the product must be rendered inoperable or returned to us.

This warranty does not cover glass, filters, wear from normal use, use not in conformi-
ty with the printed directions., or damage to the product resulting from accident, 
alteration, abuse, or misuse. This warranty extends only to the original consumer 
purchaser or gift recipient. Keep the original sales receipt, as proof of purchase is 
required to make a warranty claim. This warranty is void if the product is used for 
other than single-family household use or subjected to any voltage and waveform 
other than as on the specified rating on the label (e.g., 120V~60Hz).

We exclude all claims for special, incidental, and consequential damages caused by 
breach of express or implied warranty. All liability is limited to the amount of the 
purchase price. Every implied warranty, including any statutory warranty or condi-
tion of merchantability or fitness for a particular purpose, is disclaimed except to 
the extent prohibited by law, in which case such warranty or condition is limited to 
the duration of this written warranty. This warranty gives you specific legal rights. 
You may have other legal rights that vary depending on where you live. Some states 
or provinces do not allow limitations on implied warranties or special, incidental, or 
consequential damages, so the foregoing limitations may not apply to you.

For faster service, locate the model, type, and serial numbers on your appliance.





EFR197-AZURE-6COM

EFR197-PLUM-6COM

EFR197-SAGE-6COM

EFR197-RGWHITE-6COM

EFR197-BLACK-6COM





   

12) Il est fortement recommandé de ne pas utiliser l'unité avec une prise électrique
     équipée d'une protection GFCI.









Comment installer les poignées de porte du réfrigérateur

1. Alignez la base de la poignée
avec les trous de vis sur la porte.

2. Fixez la base de la poignée
avec quatre vis.

3. Attachez le couvercle de la 
poignée à la base de la poignée.

4. Terminé.













32~50℉ / 0~10℃

16.97

14.49

33.15

19.8
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19.41

17.95

18.9

17.72

CAPACITÉ DU RÉFRIGÉRATEUR EN CU FT ET DIMENSIONS 
INTÉRIEURES (IN.)(LxHxP) 1.6 / 15x16x13 (INTÉRIEUR)

0.8AMPERES NÉCESSAIRES AU FONCTIONNEMENT DU COMPRESSEUR(A)

65PUISSANCE CONSOMMÉE LORSQUE LE COMPRESSEUR EST EN MARCHE(W)

DANS LA BOÎTE POIDS(LBS)

POIDS DE LA BOÎTE(LBS)

TAILLE DE LA BOITE(IN.)

DB DE BRUIT ÉMIS LORS DU FONCTIONNEMENT DU COMPRESSEUR 40

33.1

28.7

LONGUEUR DU CORDON D'ALIMENTATION (IN.) 70

OUI

R600a

SANS BPA (OUI/NON)

TYPE DE RÉFRIGÉRANT

EFR197-AZURE-6COM
EFR197-PLUM-6COM
EFR197-SAGE-6COM

EFR197-RGWHITE-6COM
EFR197-BLACK-6COM

18.82x18.31x22.36
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Pour faire une demande de garantie, veuillez envoyer un courriel électronique à 
support2@curtiscs.com ou appeler le 1-800-968-9853.

1 ans de garantie

Ce produit est garanti contre tout défaut de matériel et de fabrication pendant une 
période de un (1) ans à compter du livraison au consommateur. Pendant cette 
période, votre seul recours est la réparation ou le remplacement de ce produit ou 
composant jugé défectueux, à notre choix; Cependant, vous êtes responsable de 
tous les coûts associés au retour du produit. Si le produit ou le composant n'est plus 
disponible, nous le remplacerons par un produit similaire de valeur égale ou 
supérieure. Avant l'envoi d'un produit de remplacement, le produit doit être rendu 
inutilisable ou nous être renvoyé.

Cette garantie ne couvre pas le verre, les filtres, l’usure normale, une utilisation non 
conforme aux instructions imprimées, ni les dommages matériels résultant d’un 
accident, d’une altération, d’une utilisation abusive ou abusive. Cette garantie s’appli-
que uniquement à l’acheteur initial ou au destinataire du cadeau. Conservez le reçu 
de vente original, car une preuve d'achat est nécessaire pour faire une réclamation de 
garantie. Cette garantie est annulée si le produit est utilisé pour un usage autre que 
domestique ou s'il est soumis à une tension ou une forme d'onde autre que celle 
indiquée sur l'étiquette (par exemple, 120V ~ 60Hz).

Nous excluons toute réclamation pour des dommages spéciaux, accessoires et 
consécutifs causés par une violation de la garantie explicite ou implicite. Toute 
responsabilité est limitée au montant du prix d'achat. Toute garantie implicite, y 
compris toute garantie légale ou condition de qualité marchande ou d'adéquation 
à un usage particulier, est refusée sauf dans la mesure où la loi l'interdit, auquel cas 
cette garantie ou condition est limitée à la durée de cette garantie écrite. Cette 
garantie vous confère des droits légaux spécifique. Vous pouvez avoir d'autres droits 
légaux qui varient selon votre lieu de résidence. Certains états ou provinces n'autori-
sant pas les limitations de garanties implicites ou de dommages spéciaux, acces-
soires ou indirects, les limitations ci-dessus peuvent ne pas vous concerner.

Pour un service plus rapide, trouver le modèle, le type et les numéros de série sur 
votre appareil.





FRIGIDAIRE47(BW把手)说明书技术要求（此页不印刷）

大小：142*210mm

材质：封面128g铜版纸，内页105g铜版纸

存货编码：


